
  

- Nyt fra bestyrelsen

Meddelelse fra bestyrelsen

 
Par som medlemmer

Der har et stykke tid været en del snak om hvordan vi i bestyrelsen ser på par som medlemmer.

Ved det sidst afholdte bestyrelsesmøde, blev vi enige om, at det ikke er et problem, og alle naturligvis er
meget velkomne. Det betyder dog ikke, at vi vil optage udefra kommende par som nye medlemmer.

Denne holdning er fælles med de øvrige SRC klubber i landet.
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